



EXPERIENCES MATTER

我们的经验 成就您的体验



8D6N THE WONDERS OF JORDAN (SAMM-QR) 8天6晚 约旦奇迹之行 (SAMM-QR)

Valid from Oct 2024
有效期从 2024 年 10 月

CITIES: Amman, Petra, Wadi Rum, Dead Sea
城市: 安曼, 佩特拉, 瓦地伦, 死海

Features:

- ✓ Visit the Mount Nebo ~ is a place of high significance and it was granted a view of the Jerusalem & Holy Land.
- ✓ The Ancient City of Petra ~ Named as one of the 7 wonders of the world.
- ✓ Wadi Rum Desert Jeep explorer ~ is a protected desert wilderness in southern Jordan.
- ✓ Enjoy a Folklore Show with dinner under the tent & experience the campsite stay in the desert.
- ✓ The Dead Sea ~ amazing experience to float yourself on the Salt Lake.
- ✓ Aqaba ~ is the gateway to Jordan's sun, sea and exquisite coral reef.
- ✓ Savour Local Delicacies ~ Jordan Special Shawarma, Jordanian Mansaf, Falafel, Bedouin Tea & Coffee, Arabic Grills, Maqluba and much more.

特色:

- ✓ 游览尼波山 ~ 约旦最值得敬畏的圣地之一，也是摩西的升天之地。
- ✓ 参观佩特拉古城 ~ 约旦南部的一座历史古城，被评选为世界新七大奇迹。
- ✓ 瓦地伦越野吉普车体验 ~ 乘坐四轮驱动越野车进入神秘的沙漠，沿途欣赏大自然的鬼斧神工。
- ✓ 在瓦地伦体验在大自然中露营，享受当地的民俗晚餐，别有一番风味。
- ✓ 死海 ~ 感受漂浮在海上自由自在的乐趣，还能享受多种当地的美容美肤疗程。
- ✓ 游览亚喀巴 ~ 约旦的一个海边小镇。红海就在此，对面就是以色列。
- ✓ 品尝道地风味餐 ~ 沙威玛旋转烧烤、阿拉伯大盘饭、中东炸豆丸子、约旦茶及咖啡、阿拉伯烤肉串、马卢巴 ...

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
1	Kuala Lumpur → Doha → Amman ➤ Transfer to dinner 吉隆坡 → 杜拜 → 安曼 ➤ 享用晚餐	Meal on Board D: Hotel 机上用餐 晚: 酒店	Le Royal Hotel & Resort, Amman - 5* or similar 乐园皇家酒店与度假村, 安曼 - 5*或同级
2	Amman (40km) - 乘 - Jerash (70km) - 乘 - Um Qais (120km) - 乘 - Amman ➤ The Jerash Archaeological Museum (entrance included) ~ the museum is committed to preserving various historical artifacts from the Jerash Governorate. It is one of the oldest museums in Jordan. ➤ Ajloun Castle (entrance included) ~ It is placed on a hilltop belonging to the Mount Ajloun district, also known as Jabal 'Auf after a Bedouin tribe which had captured the area in the 12th century. ➤ Ruins of the Ancient Gadara (entrance included) ~ a	B: Hotel L: Arabic Grills D: Local	Le Royal Hotel & Resort, Amman - 5* or similar

	small town in the Bani Kinanah Department and Irbid Governorate in Jordan, near its borders with Israel and Syria.		
Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
	<p>安曼(40公里) - 🚗 - 傑拉什 (70公里) - 🚗 - 乌姆盖斯 (120公里) - 🚗 - 安曼</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 考古博物館 (含入门票) ~ 位于城堡遗址区, 空间不大, 装潢很简单, 也是约旦最好的博物馆。 ➤ 阿杰隆古堡 (含入门票) ~ 在约旦北部高山上的古迹之一。登上古堡, 四周一望无际, 凸显该城堡无可取代的战略位置。 ➤ 加大拉古代遗址 (含入门票) ~ 一个不容错过的景点, 加大拉也曾享有一个经济发达、文化繁荣的黄金时代, 众多学者文人都来到这座城市。但在几个世纪后, 加大拉的繁荣与影响不复以往。商路改道, 再加上第八世纪时的一连串地震破坏了城市的基础设施, 导致加大拉最终被遗弃。那些罗马时期的建筑就这样被遗忘了上千年。 	<p>早: 酒店 午: 阿拉伯烤肉串 晚: 酒店</p>	<p>乐园皇家酒店与度假村, 安曼 - 5* 或同级</p>
3	<p>Amman (39km) - 🚗 - Madaba (110km) - 🚗 - Al Karak (172km) - 🚗 - Petra</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ Mount Nebo (entrance included) ~ is an elevated ridge of the Abarim in Jordan, approximately 710 metres above sea level. It is mentioned in the Hebrew Bible as the place where Moses was granted a view of the Promised Land. ➤ Kerak Castle (entrance included) ~ is a large Crusader castle located in al-Karak, Jordan. It is one of the largest crusader castles in the Levant. <p>安曼 (39公里) - 🚗 - 馬德巴 (110公里) - 🚗 - 卡拉克 (172公里) - 🚗 - 佩特拉</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 尼波山 (含入门票) ~ 海拔约 680 米的山岭。圣经中提到, 这是摩西得以观看他永远不会进入应许之地的地点。从山顶可以看到圣地的全景和约旦河西岸的耶利哥, 在晴天甚至可以看到耶路撒冷。 ➤ 卡拉克城堡 (入门票) ~ 十字军东征时期建造的防御堡垒, 由大大小小的石头宫殿和无数通道结构而成。它给人的印象雄伟多于美丽, 是典型的军事建筑。 	<p>B: Hotel L: Buffet D: Hotel</p> <p>早: 酒店 午: 自助 晚: 酒店</p>	<p>Petra Moon Hotel - 4* or similar</p> <p>佩特拉月亮酒店 - 4* 或同级</p>
4	<p>Petra (112km) - 🚗 - Wadi Rum</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ The Ancient City of Petra (entrance included & horse riding) ~ the rock-cut façades are the iconic monuments of Petra. Of these, the most famous is the so-called Treasury (or Khazneh), which appeared in the film of Transformers Revenge of the Fallen. ➤ Wadi Rum (entrance included) ~ is a protected desert wilderness in southern Jordan. It features dramatic sandstone mountains like the many-domed Jebel Um Ishrin, and natural arches such as Burdah Rock Bridge. <p>佩特拉 (112公里) - 🚗 - 瓦地伦</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 卡兹尼神殿 (含入门票及骑马) ~ 是约旦古城佩特拉中心的一座神殿, 因印第安纳·琼斯系列中的第三部电影在此取景而闻名于世。该神殿由纳巴泰王国在一整块砂岩中雕刻而成, 已有两千年历史。当地的贝都因人传说其 	<p>B: Hotel L: Buffet D: Campsite</p> <p>早: 酒店 午: 自助 晚: 营地晚餐</p>	<p>Wadi Rum Magic Campsite or similar</p> <p>朗姆魔术营舍或同级</p>

	頂部藏有宝藏，故而该神殿俗称宝库。		
Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
	<ul style="list-style-type: none"> ➤ 瓦地伦 (含入门票) ~ 约旦西南部的一处山谷，位于红海海岸的城市亚喀巴东方约 60 公里处，为该国最大的干谷，也是著名的旅游景点。因其红色沙地在日落时显示出如红酒般颜色而有“酒红色山谷”之称。2300 年前，瓦地伦是纳巴提王国等古文化的领地，现在该地气候炎热干燥，为贝都因人游牧之处。 		
5	<p>Wadi Rum (70km) - 🚗 - Aqaba</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ Wadi Rum Desert by 4x4 Jeep (2 hours ride) ~ experience the Jeep tour to explore the Wadi Rum Desert. ➤ Aqaba City ~ is the only coastal city in Jordan and the largest and most populous city on the Gulf of Aqaba. ➤ Glass Bottom Boat Tour ~ Enjoy immersive views into the Red Sea during this shared cruise in Aqaba. See coral, schools of fish, and even a sunken ship under the water. <p>瓦地伦 (70 公里) - 🚗 - 亞喀巴</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 瓦地伦越野吉普车体验 (2 小时) ~ 体验吉普车探索瓦迪拉姆沙漠。 ➤ 亚喀巴 ~ 位于约旦南部、亚喀巴湾的尽头，与以色列埃拉特相邻，是亚喀巴省的首府、南部地区行政中心和渡假胜地，也是该国唯一的港口。 ➤ 玻璃底船游览 ~ 在这次在亚喀巴分享的巡航中，尽情欣赏红海的沉浸式景色。看到珊瑚、鱼群，甚至在水下看到沉没的船只。 	<p>B: Campsite L: Maqluba D: Hotel</p> <p>早：营地 午：阿拉伯马卢巴 晚：酒店</p>	<p>Oryx Hotel, Aqaba - 5* or similar</p> <p>奥利克斯酒店 亞喀巴 - 5*或同级</p>
6	<p>Aqaba - 🚗 - Dead Sea (Free Day)</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ The Dead Sea ~ Enjoy the Salt Lake whose bank are more than 400m below sea level, this is the lowest point on dry land. Its famous hypersaline water makes floating easy and its mineral rich black mud is used for therapeutic and Cosmetic treatments. <p>死海-🚗-死海 (自由日)</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 享受盐湖之美，其岸边低于海平面 400 米以上，这是干燥土地上的最低点。其著名的高盐水使得漂浮变得轻松，而富含矿物质的黑泥被用于治疗 and 化妆疗程。 	<p>B: Hotel L: Buffet D: Hotel</p> <p>早：酒店 午：自助 晚：酒店</p>	<p>Movenpick Resort & Spa, Dead Sea - 4* or similar</p> <p>莫凡彼克度假村与温泉, 死海- 4*或同级</p>
7	<p>Dead Sea (52km) - 🚗 - Amman → Doha → Kuala Lumpur</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ The Roman Amphitheatre (entrance included) ~ is a 6,000-seat, 2nd-century Roman theatre. A famous landmark in the Jordanian capital, it dates back to the Roman period when the city was known as Philadelphia. ➤ The Amman Citadel (entrance included) ~ is a historical site at the centre of downtown Amman, the capital of Jordan. ➤ Shopping in Amman ~ Enjoy last minute shopping! <p>死海 (52 公里) - 🚗 - 安曼 → 杜拜 → 吉隆坡</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 古罗马剧场 (含入门票) ~ 剧场呈圆形，可容纳 6000 	<p>B: Hotel L: Chinese Meal on Board</p> <p>早：酒店 午：中式合菜</p>	

	<p>人，建造者在修建过程中充分利用了声学原理，该剧场既是安曼的主要旅游景点，也是举办文化、艺术等活动的重要场所。</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 安曼城堡 (含入门票) ~ 格拉茨的地标，登上城堡山眺望老城区风光是到格拉茨游览的必须项目。 ➤ 在安曼购物 ~ 尽情享受最后一刻的购物! 	机上用餐	
Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
8	<p>Arrive Kuala Lumpur</p> <p>抵达吉隆坡</p>		
<p><u>Other Information:</u></p> <ol style="list-style-type: none"> 1 Seasonality: Spring (Mar - May) / Summer (Jun - Aug) / Autumn (Sep - Nov) / Winter (Dec - Feb) 2 Currency: Jordanian Dinar (JOD) 3 Tour commentary will be conducted in English with simple Mandarin or Cantonese translation by Tour Leader. 4 All pictures shown are for illustration purposes only, actual may varies. 5 Kindly refer to Parlo Tours Sdn Bhd's term & conditions and company policy for full details. <p><u>其他讯息:</u></p> <ol style="list-style-type: none"> 1 季节: 春季 (三 - 五月) / 夏季 (六 - 八月) / 秋季 (九 - 十一月) / 冬季 (十二 - 二月) 2 货币: 约旦第纳尔 (JOD) 3 全程使用英文讲解，领队将以中文或粤语简约地说明。 4 所有显示图片均仅供为说明用途。 5 详情请查询 Parlo Tours Sdn Bhd 的条款与细则及公司政策。 			